
PROTOKOLL

vid sammanträde med Djurgårdens styrelse och sektionsordförandena 
den 23/4/51 på Stadion.

Vid. styrelsesammanträdet före ovanstående var hela styrelsen när
varande utom Dunér, som infann sig till sammanträdet med sektions- 
ordförandena.

§ 1. Ordf. öppnande sammanträdet och begärde föredragning av proto
koll från styrelsesammanträdet den 9/4. Det godkändes i befint
ligt skick.

§ 2. Kontraktsförslaget med fotbollstränaren Dai Astley godkändes och
signerades av Sven Larson. Kontraktet gäller ett år från den 
1/7 1951.

§ 3. Rinman framhöll att skidsektionen ej upptagit några som helst
medlemsavgifter i sin årsredovisning, vilket på lämpligt sätt 
borde uppmärksammas i årsberättelsen. Rinman redogjorde sam
tidigt för sitt utkast till ekonomisk berättelse till årsmötet.

§ 4. Härefter övergicks till sammanträdet med sektionsrepresentanterna. 
Det konstaterades att bandy och bordtennis ej sänt några re
presentanter. Bandy hade anmält sjukdomsförhinder, medan bord
tennis uteblev utan angivet skäl. Från sektionerna voro föl
jande närvarande: Garpe (fotboll), Nirling (skidor), Kammar 
(orientering), Holmberg (boxning), Öberg (brottning), Grunander 
(ishockey), Lundström (bowling), Grahn (handboll). Fri idrotts 
representant var inte närvarande, men i tekniska frågor svarade 
Hellborg för denna sektion.
Sven Larson hälsade de närvarande välkomna och föreläde dem det 
PM för samarbetet mellan Styrelse och Sektionsstyrelser, som ut
arbetats av Nordenskjöld, Norén, Holmberg. Sedan Hans Garpe 
givits besked, att i punkt omnämnda underhandlingar endast av
såge större evenemang och speciellt sådana med utländskt del
tagande eller utlandsresor, godkändes PM:et.

§ Inför årsmötet den 4 maj orienterade styrelsen om sina förslag: 
höjda årsavgifter för åldersklassen över 18 år, diverse redak
tionella ändringar och förtydliganden i stadgarna (detaljförslag 
bifogas detta protokoll). Efter några finputsningar i fråga om 
en passus om sektionsstyrelsens val, dess godkännande av Styrel
sen etc., förklarade sig sammanträdet berett att tillstyrka 
förslag vid årsmötet.

§ 6. En motion från damidrottsintresserade inom DIF om återupp
livande av damsektionen tillstyrktes av sammanträdet. Hammar an
såg dock att orienteringsflickorna voro fullt tillfreds med att 
tillhöra hans sektion.

§ 7. Diskuterades olika kandidater till Styrelsen. Sedan ordf. med
delat, att de avgående styrelseledamöterna voro beredda att stå 
kvar, enade sig sammanträdet om att förorda Ingvar Norén för 
den styrelseplats, som är vakant sedan Bengt Garpe i fjol lämna
de styrelsen.

§ 8. Beslöts att uppvakta hedersordf. Nordenskjöld med en gåva på
60-årsdagen den 20 maj 1951.

§ 9. Fastställdes följande att få hedersmärket vid årsmötet: Olle
Santesson, Gerh. Löwgren, Nils Johlevi (skidor), Harry Wester, 
Vidar Nordgren, Kurt Schuper (fotboll), Lars Lindgren (ishockey), 
Kurt Haglund, Karl-Gustav Fors, Hans Karlsson, Erik Rosén, 
Sven Larsson, Anna-Lisa Lindqvist, Stina Johansson, Inga An
dersson, Maja-Britta Svensson (samtliga från handboll, men dock 
skulle först en del kompletterande upplysningar införskaffas), 
Ragnar Gustavsson, Håkan Ekelund (brottning), Roland Niklasson 
(orientering), William Lööf (boxning).

§ 10. Uppdrogs åt Rinman att med Gillet överenskomma om lämplig dans
musik till glädje för de danslystna vid årsmötet.

§ 11. Avslutades sammanträdet.


